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Abstract (en)
[origin: CN107773192A] The invention relates to an electric device, arrangement of such an electric device having a shutter and method for
producing an arrangement of this type. The electrical device in the form of a dishwasher (11) or a refrigerator for installation in a kitchen (1) has on
a front side a substantially full-surface door (13) for opening and a front panel (30) to be mounted flat on this door. On the door(13) a display device
(17) is arranged with a light indicator (18), wherein at least a part of the display device over the front of the door (13) protrudes. In the diaphragm
(30), a recess (32) corresponding to the protruding part of the display device (17) is provided, so that this part is arranged therein. Then, a film is
glued as a lamination over the entire surface of the door, the film is sotransparent that the light indicator (18) in the activated state radiates through it
and is recognizable.

Abstract (de)
Ein Elektrogerät in Form einer Geschirrspülmaschine (11) oder eines Kühlschrank zum Einbau in eine Küche (1) weist an einer Vorderseite eine
im Wesentlichen vollflächige Tür (13) zum Öffnen auf sowie eine vorne an dieser Tür flächig anzubringende Blende (30). An der Tür (13) ist eine
Anzeigeeinrichtung (17) angeordnet mit einer Leuchtanzeige (18), wobei zumindest ein Teil der Anzeigeeinrichtung über die Vorderseite der Tür (13)
übersteht. In der Blende (30) ist eine Ausnehmung (32) entsprechend dem überstehenden Teil der Anzeigeeinrichtung (17) vorgesehen, so dass
dieser Teil darin angeordnet ist. Dann wird eine Folie (40) als Kaschierung vollflächig über die Tür geklebt, wobei die Folie derart lichtdurchlässig ist,
dass die Leuchtanzeige (18) im aktivierten Zustand durch sie hindurch strahlt und erkennbar ist.
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